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§96     KS2022/46 

 
Ansökan om luft- och markledning från Sjömarken till Bollebygd - 
yttrande till Energimarknadsinspektionen  

Beslut 
Ärendet skickas till kommunstyrelsen utan förslag från arbetsutskottet.  
 

Ärendet 
2022-02-25 skickade Energimarknadsinspektionen (Ei) en begäran om yttrande över ansökan om 
nätkoncession till Bollebygds kommun. Kommunen är obligatorisk remissinstans för ärendet 
enligt §8 elförordningen (2013:208). Ansökan avser en befintlig luft- och markledning mellan 
Sjömarken i Borås och Rinna i Bollebygd, vilken byggdes ut år 1975. Vattenfall Eldistribution AB 
vill fortsätta använda kraftledningen och har därför ansökt om tillstånd för detta hos Ei. Enligt 
ellagen (1997:857) krävs det att nätägaren har ett särskilt tillstånd för ledningen, en så kallad 
nätkoncession för linje. Detta tillstånd behöver nu omprövas av Ei då 40 år har gått sedan 
ledningen byggdes ut.  
 
Av yttrandet ska det särskilt framgå: 
• Om ledningen är förenlig med kommunens detaljplaner och områdesbestämmelser  
• Om ledningen passerar nära skolor, förskolor eller annan liknande verksamhet 
• Om kommunen anser att de skyddsåtgärder sökanden avser vidta är tillräckliga  
• Annan information som kommunen anser är av betydelser för Ei:s prövning  
 
Inom ramen för tillståndsansökan genomfördes ett undersökningssamråd för ärendet år 2018. 
Flera parter yttrade sig, däribland Bollebygds kommun. Kommunen belyste särskilt beståndet av 
flodpärlmussla i Sörån och att vara varsam vid underhållsarbete av befintliga stolpar/ 
ledningsgator.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det till Energimarknadsinspektionen 
(Ei) som Bollebygds kommuns svar på ansökan om nätkoncession avseende kraftledning mellan 
Sjömarken-Bollebygd (2011-103491). 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Michael Plogell (FR) föreslår att ärendet skickas till kommunstyrelsen utan förslag från 
arbetsutskottet. Förslaget antas.  
 

Beslutsunderlag 
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 Begäran om yttrande över ansökan om nätkoncession 2011-103491 
 Yttrande över ansökan om nätkoncession 2011-103491 
 Ansökan avser en luft- och markledning från Sjömarken till Bollebygd i Bollebygd- och 

Borås kommuner 
 Begäran om yttrande över ansökan om nätkoncession 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Paragrafen är justerad 
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